
Protokół LVII/2023
obrad sesji Rady Miejskiej w Wołczynie 

z dnia 25 października 2023 r.

Sesję rozpoczęto o godzinie 11.00, a zakończono o godzinie 12.35.

W sesji uczestniczyło 12 radnych zgodnie z listą obecności (załącznik do protokołu). 

lp nazwisko imię status

1 Antkowiak Waldemar obecny

2 Bar Kazimierz obecny

3 Bartosiński Jan obecny

4 Krzemiński Paweł nieobecny

5 Łuczek Waldemar obecny

6 Mały Szczepan obecny

7 Mazurczak Krystyna obecna

8 Mrugalski Ryszard obecny

9 Nowak Marek obecny

10 Nowak Ryszard obecny

11 Pasternak Marcin obecny

12 Schatt Jolanta obecna

13 Sękala Ewelina nieobecna

14 Teodorowska Agata nieobecna

15 Zarych Adam obecny

Protokół z sesji Rady Miejskiej Nr LVI/2023 odbytej 27 września 2023 r. - radni przyjęli bez uwag. 

Porządek obrad radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o sesji. 

Nikt nie wniósł zmian do porządku obrad.

2. Interpelacje, wnioski i zapytania.

Radny Waldemar Łuczek – w imieniu mieszkańców poruszył sprawę śmieciarko-zamiatarki, która nie 
wszędzie dojeżdża, czy zamiata tylko wyznaczone miejsca? Mieszkańcy bocznych uliczek też chcieliby, aby 
od czasu do czasu pozamiatać mechanicznie.



Kolejny problem jaki poruszył to w dniu wczorajszym przejeżdżając przez Gierałcice około godziny 14 
wyjechał ciężki sprzęt rolniczy z pól i na około kilometrowym odcinku było błoto stwarzające 
niebezpieczeństwo, czy ma obowiązek usunąć zanieczyszczenie?

Radny Marcin Pasternak prosił w imieniu mieszkańców o upublicznienie składu wody na tężni i właściwości
leczniczych. 
Następnie pytał o remont na stadionie przy ul.  Leśnej w Wołczynie,  czy pierwszy etap jest zakończony
i rozliczony, kiedy będzie oddany do użytku?

Radna  Krystyna  Mazurczak  zabierając  głos  podkreśliła,  że  nie  dostała  żadnej  informacji  na  temat
jakichkolwiek działań na drodze Wierzchy-Szum,
- prosiła o interwencję naszych włodarzy w Starostwie o jakiekolwiek działania na tych ubytkach.

Radny Ryszard Nowak stwierdził, że po Komisji Budżetu w poniedziałek skontaktował się ze Starostwem
zapraszając do udziału w naszej sesji, otrzymał odpowiedź, że z powodu krótkiego terminu nie mogą wziąć
udziału, bo mają inne obowiązki.

Radny Jan Bartosiński – zaproponował zorganizować spotkanie nie koniecznie podczas sesji czy Komisji,
ponieważ dzwoniła pani Sołtys Rożnowa, aby interweniować w sprawie nakładki asfaltowej, która miała być
robiona w Rożnowie w kierunku Krzywizyny, ale otrzymała pismo, że są nieuregulowane sprawy geodezyjne 
i nie będą robić.
Następnie stwierdził, że ponoć na ul. Drzymały ma być robiona nakładka asfaltowa i dlaczego tylko nakładka,
a nie chodniki.

3. Przyjęcie regulaminu głosowania w wyborach ławników do Sądu Rejonowego w Kluczborku na kadencję
w latach 2024-2027 przeprowadzonych na sesji w dniu 25 października 2023 r.

Członkowie  Komisji  Budżetu  i  Gospodarki  Samorządowej  pozytywnie  zaopiniowali  projekt  regulaminu
głosowania w wyborach ławników do Sądu Rejonowego w Kluczborku

Dyskusji nie było.

głosowanie Przyjęcie regulaminu głosowania w wyborach ławników do Sądu Rejonowego 
w Kluczborku na kadencję w latach 2024-2027 przeprowadzonych na sesji w 
dniu 25 października 2023 r.

jednostka Sesja Rady Miejskiej w Wołczynie

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 25 października 2023 r. czas 11:13:01 - 11:13:07

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

procent status ilość procent

status ilość 100 % pula głosów 15 -
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PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 11 73.33 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 4 26.67 %

Regulamin głosowania w wyborach ławników do Sądu Rejonowego w Kluczborku na kadencję w latach 
2024-2027 przyjęty został jednogłośnie w obecności 11 radnych.

4. Wybory ławników do Sądu Rejonowego w Kluczborku na kadencję w latach 2024-2027 

Radny Waldemar Łuczek odczytał opinię Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników ( załącznik do 
protokołu).

W dalszej kolejności przystąpiono do wyboru Komisji Skrutacyjnej.

Przewodniczący Rady zaproponował  3 osobowy skład Komisji Skrutacyjnej. 

Nikt nie zgłosił innej propozycji.

Przewodniczący Rady do pracy w Komisji Skrutacyjnej zaproponował:

- radnego Szczepana Małego - radny Szczepan Mały wyraził zgodę,

- radnego Kazimierza Bar - radny wyraził zgodę,

- radnego Adama Zarycha - radny wyraził zgodę.

Innych propozycji nie było.

głosowanie wybór komisji skrutacyjnej

jednostka Sesja Rady Miejskiej w Wołczynie

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 25 października 2023 r. czas 11:20:43 - 11:20:50

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 11 100 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 11 73.33 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 4 26.67 %

W/w skład Komisji Skrutacyjnej radni przyjęli jednogłośnie w obecności 11 radnych.
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Na czas przygotowania kart do głosowania przez Komisję Skrutacyjną Przewodniczący Rady ogłosił
przerwę.

Następnie odbyło się tajne głosowanie.

Przewodniczący ogłosił przerwę na czas liczenia głosów.

Przewodniczący  Komisji  Skrutacyjnej  Kazimierz  Bar  odczytał  Protokół  z  ustalenia  wyników
głosowania  w wyborach ławników do Sądu Rejonowego w Kluczborku na  kadencje  2024-2027
(załącznik do protokołu).

W oparciu  o  wyniki  tajnego  głosowania  Rada  Miejska  w  Wołczynie  przyjęła  Uchwałę Nr
LVII/506/2023  w  sprawie  wyboru  ławników  do  Sądu  Rejonowego  w  Kluczborku
na kadencję 2024-2027 (załącznik do protokołu).   

5. Podjęcie uchwał Rady Miejskiej w Wołczynie:

5.a. w sprawie zmiany budżetu gminy Wołczyn na 2023 rok

Opinia Komisji Budżetu i Gospodarki Samorządowej do przedstawionego projektu uchwały jest pozytywna.

Dyskusji nie było.

głosowanie w sprawie zmiany budżetu gminy Wołczyn na 2023 rok

jednostka Sesja Rady Miejskiej w Wołczynie

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 25 października 2023 r. czas 11:41:36 - 11:41:47

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 11 100 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 11 73.33 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 4 26.67 %

Uchwała Nr LVII/507/2023 Rady Miejskiej w  Wołczynie w sprawie zmiany budżetu gminy Wołczyn na
2023 rok (załącznik do protokołu)

5.b. w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2023-2028
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Opinia Komisji Budżetu i Gospodarki Samorządowej do przedstawionego projektu uchwały jest pozytywna.

Dyskusji nie było.

głosowanie w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2023-2028

jednostka Sesja Rady Miejskiej w Wołczynie

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 25 października 2023 r. czas 11:42:41 - 11:43:22

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 11 100 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 11 73.33 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 4 26.67 %

Uchwała Nr LVII/508/2023 Rady Miejskiej w  Wołczynie w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 
finansowej na lata 2023-2028 (załącznik do protokołu)

5.c. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów 
zainwestowania wsi Gierałcice dla rejonu północnego

Opinia Komisji Budżetu i Gospodarki Samorządowej do przedstawionego projektu uchwały jest pozytywna.

Dyskusji nie było.

głosowanie w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego terenów zainwestowania wsi Gierałcice dla rejonu północnego

jednostka Sesja Rady Miejskiej w Wołczynie

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 25 października 2023 r. czas 11:44:22 - 11:44:26

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 11 100 % pula głosów 15 -
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PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 11 73.33 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 4 26.67 %

Uchwała Nr LVII/509/2023 Rady Miejskiej w  Wołczynie w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów zainwestowania wsi Gierałcice dla 
rejonu północnego (załącznik do protokołu)

5.d. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów 
zainwestowania wsi Wierzchy dla rejonu wschodniego

Opinia Komisji Budżetu i Gospodarki Samorządowej do przedstawionego projektu uchwały jest pozytywna.

Dyskusji nie było.

głosowanie w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego terenów zainwestowania wsi Wierzchy dla rejonu wschodniego

jednostka Sesja Rady Miejskiej w Wołczynie

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 25 października 2023 r. czas 11:47:41 - 11:47:45

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 12 100 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 3 20 %

Uchwała Nr LVII/510/2023 Rady Miejskiej w  Wołczynie w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów zainwestowania wsi Wierzchy dla 
rejonu wschodniego (załącznik do protokołu)

6. Informacja Burmistrza Wołczyna z działalności w okresie między sesjami (załącznik do protokołu)

Burmistrz w wypowiedzi swojej podkreślił sprawy:

-  trwa  badanie  ofert  w  postępowaniu  przetargowym  pn.  Remont  infrastruktury  stadionu
w zakresie widowni w miejscowości Wołczyn – II etap. W postępowaniu wpłynęły 3 oferty, zadanie
obejmuje dostawę i montaż trybun modułowych z łączną ilością siedzisk 126 szt.,
- wykonano oświetlenie uliczne w Brzezinkach w ilości 10 słupów i 10 lamp,
- trwają roboty budowlane na zadaniu: Budowa kanalizacji sanitarnej w Świniarach Wielkich
i Krzywiczynach, termin realizacji: do 26 listopada 2023 r.,

6



-  trwają  roboty  na  zadaniu  „Uporządkowanie  gospodarki  wodnej  na  terenie  gminy  Wołczyn”,
przedmiot  zamówienia obejmuje  budowę sieci  wodociągowej Brynica – Kołoczek – Markowe -
termin realizacji – 23 listopada 2023 r.,
- trwają roboty na zadaniu „Budowa i przebudowa infrastruktury sportowej w gminie Wołczyn” –
Budowa budynku szatni dla stadionu miejskiego wraz z infrastrukturą towarzyszącą oraz budowa
wielofunkcyjnego boiska sportowego w Wierzbicy Górnej - termin realizacji 30 listopada 2023 r.,
-  trwają roboty budowlane na zadaniu „Przebudowa i  remont infrastruktury drogowej na terenie
gminy  Wołczyn”,  zadanie  obejmuje:  przebudowę  ul.  Leśnej  w Wołczynie,  przebudowę  drogi
w Markotowie Dużym oraz remonty: ul. Ligonia, ul. Jadwigi, ul. Waryńskiego w Wołczynie, termin
realizacji – 9 listopada 2023 r.,
- trwają roboty budowlane na zadaniu: Modernizacja infrastruktury kulturalnej w gminie Wołczyn -
część  nr  3:  Przebudowa  świetlicy  w  Rożnowie,  wykonawca  wystąpił  o  przedłużenie  terminu
realizacji do 28 lutego 2024 r.,
-  zakończono  roboty  budowlane  na  zadaniu:  Modernizacja  infrastruktury  kulturalnej  w  gminie
Wołczyn – część nr 1: Termomodernizacja oraz remont budynku świetlicy wiejskiej w Brzezinkach;
część nr 2: Przebudowa świetlicy wiejskiej w Świniarach Małych,
- wniosek pn. „Budowa infrastruktury wodociągowej i kanalizacyjnej oraz infrastruktury drogowej
w gminie Wołczyn” uzyskał dofinansowanie w kwocie 8 ml zł z Rządowego Funduszu Polski Ład:
Program Inwestycji Strategicznych – edycja 8,
-  wniosek złożony w Rządowym Programie Rozwoju Dróg pn. Przebudowa dróg koło świetlicy
wiejskiej w Brunach  na wartość 1.084.642,53 zł, uzyskał dofinansowanie w kwocie 759 249,77 zł
(70%),
- jeden wniosek (z 10 złożonych) złożony w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków –
edycja II  uzyskał  promesę wstępną.  Jest  to  wniosek pn.  Renowacja  zabytków na terenie  gminy
Wołczyn  obejmujący  zadania:  Renowacja  ołtarza  w  kościele  parafialnym  pw.  Św.  Jacka  w
Wierzbicy  Górnej  -  konserwacja  estetyczna  z  pominięciem  zwieńczenia  ołtarza  oraz  prace
konserwatorskie, roboty budowlane dla budynku przy ul. Kluczborskiej 51 w Wołczynie
- nieodpłatnie przejęto od KOWR działkę położoną w Wierzbicy Górnej stanowiącą drogę,
- trwa procedura uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Wierzbica
Górna dla dwóch lokalizacji,
- trwa procedura uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Wołczyn
oraz wsi Ligota Wołczyńska i Gierałcice w rejonie ulic Namysłowska – Kościelna,
-  przygotowano  procedurę  uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego
terenów zainwestowania wsi Gierałcice dla rejonu północnego,
-  przygotowano  procedurę  uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego
terenów zainwestowania wsi Wierzchy dla rejonu wschodniego,
- z okazji Dnia Edukacji Narodowej dla wyróżniających się nauczycieli  i  dyrektorów w dniu 13
października 2023 roku wręczono nagrody Burmistrza Wołczyna, łącznie przyznano 13 nagród,  
w tym dwóm dyrektorom,
- w okresie sprawozdawczym złożono 1 wniosek o  świadczenia z tytułu urodzenia dziecka (gminne
becikowe), w 2023 r. wypłacono 39 świadczeń na kwotę 39 000,00 zł.
W tym okresie odbyło się również wiele spotkań, wiele też i imprez integracyjnych.
W dalszej wypowiedzi poinformował,  że biorąc pod uwagę wieloletnie nasze starania o budowę
obwodnicy miasta, które nie przyniosły żadnego skutku zawsze otrzymywaliśmy odpowiedź, że jest
zasadna budowa obwodnicy, ale nie jest wpisywana do żadnych programów inwestycyjnych nawet
przy tym programie rządowym 100 obwodnic w naszym kraju, w związku zdecydował zwrócić się
do ZGŚO w Opolu o poparcie naszego wniosku i Zgromadzenie 25 gmin uczestniczących w tym
Związku  jednogłośnie  poparło  wniosek  Burmistrza  Wołczyna  dotyczący  konieczności  budowy
obwodnicy.  W uzasadnieniu podkreśliliśmy, że cały transport  drogi  krajowej 42 przebiega przez
centrum  miasta  niszcząc  kamienice  jak  również  zagrożone  jest  bezpieczeństwo  mieszkańców.
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Wniosek wraz z uzasadnieniem i fotografiami zostanie skierowany do Ministerstwa Infrastruktury,
parlamentarzystów i Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad i mamy nadzieję, że wreszcie
przekonamy decydentów o konieczności budowy. 
Następnie  skierował  podziękowania  do  mieszkańców za  liczny  ponad  60% udział  w  wyborach
parlamentarnych.

Radny Marcin Pasternak prosił o informacje w zakresie przedłużenia terminu realizacji do tyczącego
remontu świetlicy wiejskiej w Rożnowie do 28 lutego 2024 r., chodzi mi o płatność zwrot z budżetu
państwa z tytułu zrealizowanych zadań tak Co by się  stało gdyby do 28 lutego wykonawca nie
wywiązał się z przedłużonego terminu co wówczas z płatnością z budżetu u państwa?

Zastępca  Burmistrza  –  stwierdził,  że  wykonawca  zadania  przebudowa  świetlicy  wiejskiej  w
Rożnowie złożył wniosek o przedłużenie terminu wykonania zadania, w tej sytuacji został podpisany
aneks  do  umowy,  podpisanie  tego  aneksu  warunkowaliśmy  przedłożeniem  szczegółowego
harmonogramu  realizacji  zadania  ze  wskazaniem  terminów  realizacji  poszczególnych  etapów,
również  
w aneksie zostały zawarte dodatkowe obostrzenia, czyli dodatkowe kary za nie dotrzymanie terminu
określonego w harmonogramie. Na bieżąco monitorujemy postępy robót.

Radny Waldemar Łuczek – prosił o informację dla radnych jeżeli będzie jakaś odpowiedź na temat
budowy obwodnicy.
Poinformował,  że  w  minioną  niedzielę  w  Wołczyńskim  Ośrodku  Kultury  odbyła  się  biesiada
połączona z kiermaszem, pozyskane środki finansowe przekazane zostaną na rehabilitacje dla dwóch
dziewczyn z naszej gminy.
W  dalszej  swojej  wypowiedzi  odniósł  się  do  realizacji  przebudowy  świetlicy  w  Rożnowie
podkreślając  kwestię  ważną  dla  potencjalnych  wykonawców.  Mianowicie  w  sytuacji  kiedy
realizowany jest projekt i jest kilku wykonawców, którzy podpisując umowę mają świadomość żeby
mieć  zapłacone  muszą  wykonać  zadania  w  terminie.  W  tej  sytuacji  gmina  nasza  pokazała
wiarygodność  i  odpowiedzialność,  że  zdecydowała  się  właśnie  zapłacić  wykonawcom,  którzy
dotrzymali terminu z własnych środków budżetowych,
- należy to podkreślać, że gmina jest partnerem.

Burmistrz – poinformował, że jak tylko będzie jakaś odpowiedź dotycząca obwodnicy będziemy
informować na bieżąco radnych i mieszkańców.
Zaprosił do udziału w symbolicznym zakończeniu sezonu tężni.

7. Odpowiedzi na zapytania oraz inne zapytania 

Radny Kazimierz Bar – odnosząc się do pracy zamiatarki mechanicznej, stwierdził, że najczęściej kierowana
jest do centrum, okolice szkół, tężni, 
- przekaże informacje, żeby skierować zamiatarkę na ul. Leśną, i boczne od ul. Kluczborskiej.

Burmistrz – odniósł  się do kwestii  zanieczyszczania  dróg przez ciężki  sprzęt  rolniczy,   podkreślił,  że za
bezpieczeństwo na  drodze odpowiadają  określone  organy,  czyli  zarządca  drogi  w tej  sytuacji  Powiat  no
i Policja. Przekażemy ten sygnał do organów, aby szczególnie w tym okresie zwrócić na to uwagę. Ważne,
aby od razu zareagować i dlatego też apel do mieszkańców żeby bezpośrednio również zgłaszali taką sytuację.
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Radny Szczepan Mały – stwierdził, że nie do końca się z tym zgadza, bo stan dróg gminnych dojazdowych do
pól nie jest w asfalcie i trudno się dziwić.

Radny Waldemar Łuczek stwierdził, że w tej sytuacji był bezpośredni wyjazd z pola.

Burmistrz - odnośnie tężni i wyników badań - sezon tężniowy się kończy na pewno przed uruchomieniem 
nowego  przygotujemy informację jeżeli chodzi o składzie o wskazaniach, ale też i przeciwwskazaniach 
korzystania z tężni solankowej. Aktualnie na tężni jest tablica, która mówi między innymi o 
przeciwwskazaniach do korzystania, jest również diagram kołowy gdzie wskazane jest ilość soli, potasu, 
chlorku.

Zastępca Burmistrza – jeśli chodzi o realizację naszych inwestycji na stadionie to realizujemy dwa zadania,
pierwsze dotyczy rozbudowy trybun, a drugie dotyczy budowy szatni,
- jeżeli chodzi o budowę szatni to przebiega zgodnie z umową i zgodnie z planem, termin zakończenia tej
inwestycji to jest do końca listopada, w tej chwili trwają prace już wewnątrz,
-  to  zadanie  jest  powiązane  z  zadaniem  realizowanym  w  Wierzbicy  Górnej  wielofunkcyjnym  boiskiem
sportowym, również tutaj prace przebiegają zgodnie z planem.
Natomiast  jeżeli  chodzi  o  rozbudowę  trybun  na  stadionie  jest  zakończony  pierwszy  etap  tego  zadania
polegający na utwardzeniu terenu i posadowieniu na tym terenie trybun. Około 60 miejsc jest w tej chwili do
dyspozycji i to jest zakończone, natomiast trwają prace dotyczące drugiego etapu, drugi etap to jest łącznie
126 miejsc.  Aktualnie toczy się postępowanie przetargowe w celu wyłonienie wykonawcy na drugi  etap,
wykonawca który zaoferował najniższą cenę miał złożyć tak zwane podmiotowe środki dowodowe, po to by
przystąpić  do  podpisania  umowy.  Niestety  te  dokumenty,  które  zostały  złożone  nie  spełniają  wymogów
wynikających z prawa zamówień publicznych, zostanie wystosowane pismo o uzupełnienie dokumentacji,
jeżeli  wykonawca  dysponuje  dokumentami,  które  są  wymagane,  to  w  przyszłym  tygodniu  zostanie  to
postępowanie rozstrzygnięte i zadanie do końca roku zostanie wykonane.

Radny Marcin Pasternak – pytał, czy przewidujemy z budżetu gminy środki na rewitalizację murawy boiska?

Zastępca Burmistrza – stwierdził, że na ten moment sportowcy we własnym zakresie wykonali prace, my
w tym momencie żadnych środków nie przewidujemy.

Przewodniczący  Rady –  poinformował,  że  do  Biura  Rady Miejskiej  wpłynęło  pismo OSP w Wołczynie
w sprawie potrzeby zakupu samochodów ratowniczo gaśniczych – samochodu lekkiego i średniego/ciężkiego.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej –  zamknął LVII  sesję Rady
Miejskiej w Wołczynie.

                                                                                                                 Przewodniczący Rady

                                                                                                                 Waldemar Antkowiak            
    Protokołowała

    Julita Matelska 

9


